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Nemocné děti nadále proudí na pohotovosti v Kanadě:
„Jako z hororu“
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Do dětských nemocnic v

kanadském Montrealu je

přijímáno stále více nemocných

dětí. Každý den je jich do nemocnice převezeno mnoho stovek. Často

jsou tak nemocní, že musí být hospitalizováni.

Rodiče tráví noc v nemocnici a čekají až 24 hodin, než uvidí své děti.

Uličky jsou plné nosítek. Personál nepřetržitě pracuje, aby se staral o

stále více nemocných dětí.

Lékařka na pohotovosti Suzanne Vaillancourtová pro Montreal

Gazette řekla, že nikdy nic podobného nezažila. "Za posledních 20

let, co pracuji v Montrealské dětské nemocnici, tu nikdy nebylo tak

rušno," řekla.
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Pohotovostní místnosti jsou v provincii Quebec přeplněné.

Obsazenost nemocnice, kde Vaillancourt pracuje, je 250 procent.

Center hospitalier universitaire (CHU) Sainte-Justine má ještě vyšší

obsazenost: 300 procent.

"Vidíme asi desetkrát více pacientů s respiračním syncyciálním virem

(RSV) než před pandemií," říká Vaillancourt. „Problém je, že na

přijetí do nemocnice čeká mnoho pacientů, ale zároveň musíme

ošetřit všechny ostatní pacienty, kteří přijdou. V některých případech

je těžké vidět rodiče, kteří čekali 16 až 20 hodin.

V CHU Sainte-Justine přijal šéf urgentní medicíny Antonio D'Angelo

za jediný den 300 pacientů. Aby mohly ošetřovat všechny, sestry

pracují přesčas a lékaři často noční.

"Je to jako z hororového filmu," řekl záchranář.

 

 


